
Protokół nr 3/2022 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 27.09.2022r. 

 

I Porządek posiedzenia: 

 1. Otwarcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 2. Kontrola wykonania budżetu Gminy Bojszowy za I półrocze 2022r. 
 3. Sprawy bieżące.  
 4. Zakończenie posiedzenia.  

 
 

II Obecni na posiedzeniu: 

 Pięciu członków Komisji – zgodnie z listą obecności (zał. Nr 1). 

 

III Przebieg posiedzenia: 

 Ad. 1 Przewodniczący komisji rewizyjnej przywitał przybyłych członków komisji 

oraz gości. Komisja odbywała się stacjonarnie w sali narad urzędu Gminy Bojszowy oraz 

przy pomocy środków porozumiewania się na odległość (zdalnie). Przewodniczący 

przedstawił plan posiedzenia. Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 Ad. 2 Przewodniczący poprosił panią skarbnik Grażynę Czarnynogę o 

przedstawienie kształtowania się budżetu za okres pierwszego półrocza 2022r. Zostało 

przedstawione zarządzenie wójta o nr 0050/113/2022 z dnia 29.08.2022r., w którym 

przedłożono wykonanie budżetu za w/w okres. Dochody zostały wykonane w 

wysokości prawie 46%, czyli 26.517.353,38 zł, natomiast wydatki wykonano w prawie 

38%, czyli 23.214.394,84 zł. W planie dochodów mieliśmy wpływy z podatków na 

16.588.000,00 zł, które zostały wykonane w wysokości 51,5%. Z podatku PIT 

otrzymaliśmy 5.384.610,00 zł. Z podatku CIT - 61.152,00 zł. Z podatku od czynności 

cywilno-prawnych otrzymaliśmy 351.986,35 zł czyli 54% planu. Z podatku od 

działalności gospodarczych rozliczających się na karcie podatkowej wykonany budżet za 

pierwsze półrocze jest ponad plan, 119% - 7.128,86 zł. Z podatków od nieruchomości 

mamy wykonanie prawie 59%, czyli 2.208.203,02 zł, z podatku rolnego – 66%, czyli  

67.424,74 zł, z podatku od środków transportowych otrzymaliśmy 44,7%, czyli 

126.076,53 zł. Pozostałe opłaty wykonane są ponad 50% plan, m.in. opłata skarbowa, 

zezwolenie na sprzedaż alkoholu, opłaty za zajęcie pasa drogowego. W opłacie 

eksploatacyjnej nie mamy wykonanego planu ze względu na niewydobycie piasku przez 

firmę Man-Trans, przez problemy proceduralne, które Wójt Gminy szczegółowo objaśnił 

członkom komisji rewizyjnej, ze względu na zadane pytania. Gmina otrzymała również 

odsetki od nieterminowych wpłat z podatków. Subwencje zostały otrzymane planowo. 

Wszelkie dotacje i inne przychody zostały szczegółowo omówione na komisji oraz 

skontrolowane na podstawie dokumentów oraz dokumentów zawierających się w w/w 

zarządzeniu Wójta Gminy Bojszowy.  

 



 W wydatkach wykonanie planu za pierwsze półrocze 2022r. mamy na poziomie 

38%, czyli 23.214.394,84 zł. Z wydatków bieżących plan zrealizowano w 55%, a z 

wydatków majątkowych 2% z uwagi na to, że większa część inwestycji zakończy się w 

drugim półroczu. Członkowie komisji szczegółowo sprawdzili wykonane wydatki w 

pierwszym półroczu na podstawie przedłożonych dokumentów przez Wójta Gminy 

Bojszowy oraz Skarbnik Gminy Bojszowy. Zapoznali się z wydatkami na poszczególnych 

działach i skorzystali z możliwości zadawania pytań Pani Skarbnik oraz Wójtowi Gminy, 

a na wszystkie zapytania uzyskali wyczerpujące odpowiedzi. Na komisji wywiązała się 

dyskusja dotycząca oszczędzania energii elektrycznej w gminie oraz o modernizacji 

oświetlenia ulicznego w całej gminie ze względu na rosnące koszty energii elektrycznej. 

Wójt Gminy przedstawił audyt dotyczący oszczędności energii elektrycznej na oprawach 
LED w oświetleniu ulicznym.  

 Gmina Bojszowy otrzymała w dniu 13.09.2022r. opinię na temat przedłożonej 

informacji o wykonaniu budżetu za pierwsze półrocze 2022r. 

 i była ona pozytywna z 3 uwagami, które dotyczyły 3 błędów i muszą zostać 

skorygowane przy informacji z wykonania budżetu za 2022 rok. Na tym temat 
wyczerpano i przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 Ad. 3 W tym punkcie Przewodniczący poprosił W-ce Przewodniczącego Łukasza 

Mrzyka o odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Protokół 

został odczytany i przyjęty jednogłośnie.  
Po tym Przewodniczący  podziękował za przybycie i zakończył posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: W-ce Przewodniczący Łukasz Mrzyk 

 

 

 

 

                                                                                                                     

                  

……………………………… 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

    Mariusz Orocz    


